
Esélyegyenlőségi Biztos beszámolója

2009/2010-es év

A megválasztásom után részt vettem az EHÖK vezetőképzőjén az Esélyegyenlőségi előadásokon.

2009 Agusztus 31.-én részt vettem a Szocos napon.

szeptember első hete:Felvettem a kapcsolatot Honcz Tímeával akivel a fogyatékosok számára 

igénybe vehető eszközökről csináltam eltárt.

Az első héten Körmendi Tibornéhoz vittem hallgatókat, hogy kitöltsék az adatlapot, és így igénybe 

vehessék a fogyatékuk miatt felmerült problémákért a jogszerűen járó segítséget.

Körmendiné kiküldött egy e-mailt a fogyatékkal élő hallgatóknak akikkel az egyetemnek van 

szerződése, ebben bemutatkoztam és a programokat ismertettem.

2009. szeptember.9-én. részt vettem az EeB ülésén. 

Esélyegyenlőségi kiadvány szerkesztése: Az rám eső részt megírtam, egész év folyamán 

szorgalmaztam ennek megjelenését. Gajág Dóra EeB elnök a kiadvány további sorsának intézését 

az év végén átadta a TÁTK- s esélyegyenlőségi biztosnak (Érchegyi Dorottyának).

Úgy érzem egy nagyon hasznos részt írhattam meg, ezt a búcsú levelemhez csatolva kiküldtem a 

képviselői levelezőlistára.

Minden karon beindítottuk a speciális szükségletű hallgatóknak az ingyenes 

fénymásolást/nyomtatást. TTK-n a Hallgatói irodában nyílt erre lehetőség. Az év végi összesítést 

megkaptam Kamirántól.

2009 szeptember 22 23 25..-én a KÖB-ös feladataimat láttam el, a szociális támogatások 

átvételénél és a bírálásban segítettem.

2009 szeptember 25.-én tartott Nyílt napon a Fizika szakterületnél segítkeztem.

szeptember:Kamirán keresett meg és a tervezett kari honlap átalakításról beszélgettünk. 

Szeretném, ha  akadálymentesített lenne. Rendelkezésére bocsátottam a szükséges információkat. 

Úgy néz ki, hogy ez megvalósítható, de még az egyeztetések folynak.

A 2009 október 21.-én tartott EeB ülésen nem tudtam betegség miatt részt venni. De ezt 

természetesen előre jeleztem, így nem minősítették hiányzásnak.

2009 november 16.-án megrendezésre került a TÁTK-n az esélyegyenlőségi teadélután.

2009 november 17.-én előadást tarottam a Továbbképzésen képviselőknek és a mentoroknak.

2009 november 30.-án részt vettem az EeB ülésén, ahol a beruházásokról közösen döntöttünk.

TTK: 

Laptop és JAWS program. 2010 júniusában megérkezett, bevitelezése megtörtént. Szeptembertől a 

kölcsönzés menetéről az új esélyegyenlőségi biztos dönt.

Braille táblák: Késéssel megérkeztek, hibásan. Javításra vissza lesznek küldve.



2010 január: Tanulmányi osztályoknál sorszámautomata, mely a kari esélyegyenlőségi 

normatívából lett felállítva.

2010 január 29-én a TTK Nyílt Napján a fizika stand munkáját segítettem. Jeleztem a regisztrációs 

pultnál, hogy esélyegyenlőséggel kapcsolatban érdeklődő speciális szükségletű hallgatójelöltek 

részére is elérhető vagyok. 

2010 február. 9,16,18,19.-én a szociális támogatások átvételében vettem részt, majd bírálását 

végeztem.

2010. február 21.én felvettem a kapcsolatota a Kortárs Segítő Csoporttal, és  megszerveztem

a Campusunkon a pszichológiai tanácsadást. Így március 9.-étől 3 órás fogadóórát tartottam 

keddenként a pszichológus hallgatókkal.A speciális szükségletű hallgatókat külön tájékoztató emailt 

küldtem. A tanácsadásról a IK és TÁTK  Hallgatói Önkormányzatának megfelelő tisztségviselőit is 

tájékoztattam.

2010 március 1-én rész vettem a választmányi ülésen.

2010 március 3.-án felvette velem a kapcsolatot  Józsa Sándor tanár úr. Ő képviseli karunkat az 

ELTE Esélyegyenlőségi bizottságában. Azzal a kéréssel keresett meg, hogy segítsek neki egy 

esélyegyenlőségi kérdőív kitöltésében, és az ehhez szükséges adatgyűjtésben. Személyesen 

találkoztunk, így át tudtam adni minden információt ami a sikeres állapotfelméréshez szükséges 

volt.

2010 március: A Magyar Fizikushallgatók Egyesületének havilapjának (a MAFIGYELŐ-ben) 

megjelent egy cikkem, melyben az esélyegyenlőségi munkámról és a pszichológiai tanácsadásról 

írtam.

2010. április 14.-én részt vettem:ÉP-EN Érzékenyítő Program és Esélyegyenlőségi Nap a 

fogyatékossággal élő hallgatók megsegítéséért a felsőoktatásban című rendezvényen az ÁJK-n.

2010. április 16.-ra (péntek) volt Esélyegyenlőségi bizottsági ülésünk.

2010. április 20.-án Szerkeztettem a pszihológiai tanácsadásnak plakátot. Melyet kinyomtattam 

plakát és szórólap formájában is.

2010. április 22-én Rendkívüli Esélyegyenlőségi bizottsági ülésen rész vettem

2010. május 6.-án tartottam egy TTK-s esélyegyenlőségi ülést, melyen egy ember jelent meg.

2010 május 31.-én részt vettem az EeB ülésen. A következő féléves beruházásokról volt szó. 

TTK: Táblák javítása, hangos térkép készítése a Lágymányosi campuson.

2010 június 11.-én a választmányi hétvégén vettem részt.

Egész év folyamán a speciális szükségletű hallgatók személyesen és emailben feltett kérdéseikre 

válaszoltam. Folyamatosan tájékoztattam őket a programokról és az őket érintő beruházásokról 

köremail formályában.  Körmendi Tibornával rendszeresen konzultáltam a beruházásokról és a 



hallgatókat érintő ügyekről.

A  Kari Ösztöndíj Biztottság ülésein rendszeresen részt vettem.

A küldöttgyűléseken (egy kivételével) megjelentem, beszámolómat mindig időben kiküldtem.

Amennyiben időm engedte a meghírdetett képviselői programokon is megjelentem.

Júniusban az utánpótlásomról gondoskodtam. Találkoztam a lelkes és nagyon érdeklődő 

jelentkezőkkel.  Minden szükséges információt igyekeztem átadni nekik, de természetesen 

leváltásom után is szívesen támogatom munkájukat, ha kérdéseikkel megkeresnek.

Üdvözlettel:

Kiss Anita

Budapest, 2010. június 27.


